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Město Nový Jičín 

 

Zápis   

z veřejné schůze – setkání s občany   a OV Kojetín, konané dne 27.5.2019 v 17 

hod., objekt bývalé restaurace 

______________________________________________________________________ 
 

Přítomni:  

Za vedení města Nový Jičín:  JUDr.Václav Dobrozemský, Mgr.Ondřej Syrovátka 

Za odbory MěÚ NJ:  Ing. Kateřina Riedlová, Ing.Eva Bártková, Eva Friedecká, Bc.Libor 

Macíček 

Za TS NJ: Ing.Irena Bambuchová 

Za OV Kojetín: A. Štěpánková, J. Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, Ing. L. Zrník 

 

Zahájení :  

Schůze byla zahájena přivítáním přítomných občanů, zástupců vedení  města Nový Jičín a 

pracovníků jednotlivých odborů státní správy MěÚ N.Jičín.  

Na úvod byla zrekapitulována činnost OV Kojetín, s pozváním občanů k účasti na dění v obci. 

Informace k dění lze získat ve vývěsce zastávky MHD a na stránkách www.kojetinnj.cz. Schůze 

se konají vždy 1.pátek v měsící od 19 hod v místní bývalé restauraci 

Přítomní byli následně JUDr.Dobrozemským seznámeni s plánem investic na rok 2019, kde bylo 

mj.zařazeno: ¨ 

- revitalizace  části objektu bývalé restaurace, cca 350 tis.Kč (1.část) 

- oprava komunikací od rozcestí k č.p.31 a  směrem k ČOV, cca 490.tis.Kč 

- zpracování projektu pro trvalou zastávku MHD „Pod Svincem“, cca 100.tis.Kč 

- úprava Svinec- vrchol – zpracování PD 

- Úprava – revitalizace skládky- cca 100.tis.Kč 

- Rekonstrukce kiosku a soc.zázemí u VN Čerťák – zahájení v 06/19 lhůta  

             výstavby 12 měsíců 

- Další náklady jsou naplánovány pro zajištění provozu ČOV, MHD a jiné provozní  

             záležitosti 

Dále byl dán prostor občanům k dotazům, podnětům a  připomínkám: 

 

http://www.kojetinnj.cz/
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1)  A.Štěpánková- upozorňuje na opakující se  vymílání krajnice při letošních přívalových 

srážkách od Pikritových mandlovců směrem k 1.příčnému žlabu a k jeho zahlcování 

splaveninami.  

Problém potvrzen Ing.Bambuchovou, s tím že zde opakovaně dochází k čištění. 

S.Holub- podobný případ, vymílání krajnice podél č.p.22 a nad tímto domem po pravé straně.  

JUDr.Dobrozemský : bude provedena kontrola stavu s pokusem nalézt řešení jak zamezit 

závadám 

2)  L.Sudolský – silnice na Straník ve špatném technickém stavu  s výtluky a nestabilní krajnicí. 

OV v předchozím zápisu navrhoval osazení svodidel podél strže.  

Odpověď: bude provedeno vyhodnocení stavu a případné zařazení do plánu investic na další 

období 

3)  St.Holub st.- Dotaz na obsah prací při revitalizaci skládky  

Ing.Bártková :  nyní byly odvezeny panely a bude provedeno srovnání ploch, byly vysbírány na 

části plochy odpady.  V budoucnu je v plánu odstranit oplocení, až prostor přirozeně zaroste. 

Návrh na vysbírání odpadků  v místech, které dopřesní OV na situačním plánu. 

4)  St.Holub st:  návrh ušetřené finance za původně uvažovanou revitalizaci skládky použít na 

úpravy a vyčištění pozemku u č.pop.9 a na opravu místa  kolem Památníku padlým  - oplocení , 

zídka. Jedná se o soukromý pozemek, bude zřejmě nutno oslovit majitele pozemku – 

např.smlouva o břemenu. 

5)  O.Bartoš- připomínka k technice pro zimní údržbu – zvolit menší traktor, tento nevjede do 

uliček. 

Ing.Bambuchová:  v loňském roce nebyla zaznamenána na TS stížnost na neprovedené úklidy. 

Bude provedena kontrola parametrů techniky a podle výsledku bude tato volena vhodnější, 

bude-li k dispozici. 

6)  O.Bartoš – dotaz k opravě komunikace  

Odpověď: termín bude upřesněn po výběru zhotovitele  a předem sdělen, zajišťuje 

Ing.Mrklovská 

7)  OV: důvod čipování popelnic 

Ing.Bártková:  náklady na likvidaci TKO  se pohybují okolo 24 mil.Kč/rok. Od r.2009 je poplatek 

500,-Kč/t odpadu, má být zvýšen až na 1.800,-Kč/t. Občané platí 552,-Kč/rok a osobu, a 

poplatek tím může narůst až k 1.000,-Kč. Důvod je zlepšit evidenci, potřebu svozových intervalů, 

optimalizaci tras a motivovat občany dále ke třídění.  Informace o možnosti nabídnout dále 

použitelné věci k dalšímu užití prostřednictvím  Bazárek.cz – informace jsou na stránkách města 

NJ. 

8)  J.Holub – dotaz na  vybudování odstavné plochy u zamýšlené zastávky Pod Svincem  



3 

 

Odpověď:  předpokládá se řešení v rámci zastávky 

9) J.Rakušanová – otázka, zda-li byl měněn územní plán a doplňován nyní o další plochy 

k zástavbě RD – dolní část, nalevo , směr NJ.  

Ing.Riedlová :  tyto plochy byly začleněny do ÚP již v r.1995, nyní nic dalšího nebylo doplněno.  

 

Po provedené diskusi byla schůze ukončena.   

 

Kojetíně dne: 28.5.2019 
 
 
Zapsal: Ing. L. Zrníková Podpis: ……………………….. 
 
 
 
 
………………………………….……………   
Ing. L. Zrník, předseda OVBez presenční listiny se zveřejňují zápisy z jednání výborů ZM na webových stránkách města.)  


